

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT5485213

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT	
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME	
CONVEYING PARTY DATA		
	Name	Execution Date
	STRATEC BIOMEDICAL AG	05/30/2018
RECEIVING PARTY DATA		
Name:	STRATEC SE	
Street Address:	GEWERBESTRASSE 37	
City:	BIRKENFELD 75217	
State/Country:	GERMANY	
PROPERTY NUMBERS Total: 1		
	Property Type	Number
	Application Number:	29435068
CORRESPONDENCE DATA		
Fax Number:	(410)295-5096	
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>		
Phone:	4102122539	
Email:	info@24ipusa.com	
Correspondent Name:	24IP LAW GROUP	
Address Line 1:	424 FOURTH STREET, STE. C2	
Address Line 4:	ANNAPOLIS, MARYLAND 21403	
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	4091.95043	
NAME OF SUBMITTER:	TIMOTHY R DEWITT	
SIGNATURE:	/TimothyRDeWitt/	
DATE SIGNED:	04/22/2019	
Total Attachments: 4		
source=4091-95043NameChange#page1.tif		
source=4091-95043NameChange#page2.tif		
source=4091-95043NameChange#page3.tif		
source=4091-95043NameChange#page4.tif		

Commercial Register B of District Court Mannheim	Section B Reprint of current registry entry Release from 28.11.2018. 09:36	Number of Company HRB 732007
	Page 1 of 2	

1. Number of current entries

1

2. a) Firma

STRATEC SE

b) Place of business, branch, domestic business address, person authorized to receive, branches

Birkenfeld

Place of Business: Gewerbestraße 37, 75217 Birkenfeld

c) Property of Company

The industrial development, production and sale of biomedical and medical systems of all kinds (hardware and software) including accessories and peripherals

3. Basic or Master Capital

11,920,945.00 EUR

4. a) General Representation Rules

I If only one managing director is appointed, he represents the company alone. If several managing directors are appointed, the company is represented by two managing directors or by a managing director together with a procurator.

b) Executive Board, Managing Directors, Managing Partners, Managing Directors, Representatives and Special Representation Powers

Single power of representation

Managing Director: Dr. Siegle, Robert, Birkenfeld, *16.05.1967

Managing Director: Dr. Vielsack, Claus, Birkenfeld, *27.08.1967

Managing Director: Wolfinger, Markus, Remchingen, *27.07.1967

5. Procuration

Procuration together with a managing director or another procurator:

Diebold, Wolfgang, Denkendorf, *04.05.1956

Krämer, Anton, Karlsruhe, *28.05.1962

6. a) Legal form, Beginning, Statutes or Company agreement

Societas Europaea (SE)

Statutes dated 30.05.2018

b) Other legal relationships

Commercial Register B of District Court Mannheim	Section B Reprint of current registry entry Release from 28.11.2018. 09:36	Number of Company HRB 732007
	Page 2 of 2	

The company was created by a change of legal form of the corporation "STRATEC Biomedical AG", Birkenfeld (District Court Mannheim HRB 504390) by resolution of the Annual General Meeting on 30.05.2018 and the Conversion Plan of 19.04.2018 pursuant to Art. 2 para. 4, 37 SE-VO in conjunction with §§ 190 ff. UmwG.
Reference is made to the documents submitted to court.

The Annual General Meeting of STRATEC Biomedical AG on May 20, 2009 has increased the conditional increase of the share capital by up to now
48,600.00 EUR decided.
(Conditional Capital V (2009))

The Annual General Meeting STRATEC Biomedical of the AG from 06.06.2013 has the contingent increase of the share capital up to now
190,000.00 EUR decided.
(Conditional Capital VI)

The Annual General Meeting of STRATEC Biomedical AG on 22.05.2015 increased the conditional capital stock by up to a total of
800,000.00 EUR decided.
(Conditional Capital VII (2015))

The Annual General Meeting of STRATEC Biomedical AG on 30.05.2018 increased the conditional increase of the share capital by up to
810,000.00 EUR decided.
(Conditional Capital VIII)

The Management Board is authorized by resolution of the Annual General Meeting of STRATEC Biomedical AG dated 22.05.2015, with the approval of the Supervisory Board until 21.05.2020 the share capital of the company once or several times up to a total of
5.500.000,00 EUR against cash and / or contribution in kind increase.
The subscription right of the shareholders can be excluded. (Authorized Capital 2015 / I)

7. a) Day of last entry

27.11.2018

Handelsregister B des Amtsgerichts Mannheim	Abteilung B Wiedergabe des aktuellen Registerinhalts Abruf vom 28.11.2018 09:36	Nummer der Firma: HRB 732007
	Seite 1 von 2	

1. Anzahl der bisherigen Eintragungen:

1

2. a) Firma:

STRATEC SE

b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen:

Birkenfeld

Geschäftsanschrift: Gewerbestraße 37, 75217 Birkenfeld

c) Gegenstand des Unternehmens:

Die industrielle Entwicklung, Produktion und der Vertrieb von biomedizinischen und medizintechnischen Systemen aller Art (Hard- und Software) einschließlich Zubehör und Peripheriegeräten

3. Grund- oder Stammkapital:

11.920.945,00 EUR

4. a) Allgemeine Vertretungsregelung:

Ist nur ein Vorstandsmitglied bestellt, vertritt es allein. Sind mehrere Vorstandsmitglieder bestellt, vertreten zwei gemeinsam oder ein Vorstandsmitglied mit einem Prokuristen.

b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis:

Einzelvertretungsberechtigt:

Vorstand: Dr. Siegle, Robert, Birkenfeld, *16.05.1967

Vorstand: Dr. Vielsack, Claus, Birkenfeld, *27.08.1967

Vorstand: Wolfinger, Markus, Remchingen, *27.07.1967

5. Prokura:

Gesamtprokura gemeinsam mit einem Vorstandsmitglied oder einem anderen Prokuristen:

Diebold, Wolfgang, Denkendorf, *04.05.1956

Krämer, Anton, Karlsruhe, *28.05.1962

6. a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag:

Europäische Aktiengesellschaft (SE)

Satzung vom 30.05.2018

b) Sonstige Rechtsverhältnisse:

Handelsregister B des Amtsgerichts Mannheim	Abteilung B Wiedergabe des aktuellen Registerinhalts Abruf vom 28.11.2018 09:36	Nummer der Firma: HRB 732007
	Seite 2 von 2	

Die Gesellschaft ist entstanden durch formwechselnde Umwandlung der Aktiengesellschaft

"STRATEC Biomedical AG", Birkenfeld (Amtsgericht Mannheim HRB 504390) durch Beschluss der Hauptversammlung vom 30.05.2018 und dem Umwandlungsplan vom 19.04.2018 gemäß Art. 2 Abs. 4, 37 SE-VO in Verbindung mit §§ 190 ff. UmwG.

Auf die bei Gericht eingereichten Urkunden wird Bezug genommen.

Die Hauptversammlung der STRATEC Biomedical AG vom 20.05.2009 hat die bedingte Erhöhung des Grundkapitals um jetzt noch bis zu 48.600,00 EUR beschlossen.
(Bedingtes Kapital V (2009))

Die Hauptversammlung STRATEC Biomedical der AG vom 06.06.2013 hat die bedingte Erhöhung des Grundkapitals um jetzt noch bis zu 190.000,00 EUR beschlossen.
(Bedingtes Kapital VI)

Die Hauptversammlung der STRATEC Biomedical AG vom 22.05.2015 hat die bedingte Erhöhung des Grundkapitals um bis zu insgesamt 800.000,00 EUR beschlossen.
(Bedingtes Kapital VII (2015))

Die Hauptversammlung der STRATEC Biomedical AG vom 30.05.2018 hat die bedingte Erhöhung des Grundkapitals um bis zu 810.000,00 EUR beschlossen.
(Bedingtes Kapital VIII)

Der Vorstand ist durch Beschluss der Hauptversammlung der STRATEC Biomedical AG vom 22.05.2015 ermächtigt, mit Zustimmung des Aufsichtsrats bis zum 21.05.2020 das Grundkapital der Gesellschaft einmal oder mehrmals um bis zu insgesamt 5.500.000,00 EUR gegen Bar- und/oder Sacheinlage zu erhöhen.
Das Bezugsrecht der Aktionäre kann ausgeschlossen werden. (Genehmigtes Kapital 2015/I)

7. a) Tag der letzten Eintragung:

27.11.2018